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Brommervrienden veilig de weg op
dankzij Snackbar Exloo

Bij Snackbar Exloo hadden zich zondagmiddag een groot aantal brommervrien-
den verzameld. Ze waren hier om veiligheidsvestjes in ontvangst te nemen. Peter 
Schipper van de snackbar en één van de brommervrienden heeft er mede voor 
gezorgd dat ze nu veilig de weg op kunnen.

De brommervrienden is een groep van ongeveer 25 personen, die met oldtimer brom-
mers in de zomermaanden elke donderdag  gaan toeren. Dit doen ze al meer dan twintig 
jaar. In de groep zijn verschillende brommers vertegenwoordigd zoals: Zündapp, Puch, 
Kreidler, Batavus en Yamaha. Ze vertrekken altijd vanuit Valthe. Het is volgens Jan Mid-
delveen, woordvoerder van de vriendengroep geen club of  vereniging. “Iedereen die kan 
en wil, mag mee als je maar een oldtimer brommer bezit. We rijden een uur en dan is er 
koffie met appelgebak. Daarna rijden we dan een uur terug naar huis. Als de temperatuur 
in het voorjaar boven de 20 gaden komt beginnen we weer te rijden. We vertrekken om 
19.00uur en zijn rond 21.00uur weer terug”. Het leuke van het rijden op een brommer is 
volgens Middelveen dat je je weer een zestienjarige voelt.

Omdat het op de terug-
weg vaak donker is in het 
voor- en najaar had-
den ze bedacht om een 
reflecterend hesje aan te 
doen voor de zichtbaar-
heid in het verkeer.

Lees verder op
pagina 25.

Borger-Odoorn neemt
verantwoordelijkheid voor haar taken
 
De gemeente Borger-Odoorn presenteerde afgelopen week de begroting 2020 aan de
gemeenteraad. De gemeente stelt hierin een onttrekking aan de Vrije Algemene 
Reserve voor van € 500.000 en een verhoging van de OZB van 5%. Deze middelen zijn 
nodig om rijkstaken uit te voeren en invulling te geven aan een aantal ambities.

Lees verder op pagina 25.

PvdA Drenthe blij dat 
vv Nieuw-Buinen eindelijk 
zonnepanelen kan plaatsen
Vorige week kwam eindelijk het bericht dat voetbalvereni-
ging Nieuw-Buinen zonnepanelen kan plaatsen op haar 
accommodatie. Minister Wiebes heeft ruimte toegezegd 
op het elektriciteitsnet. Daarmee komt een eind aan een 
lange strijd om dit mogelijk te maken.

Lees verder op pagina 7.

44e Superprestige in Gieten 
onder zware omstandigheden
Voor de 44ste keer alweer werd afgelopen zondag de 
Superprestige Cyclocross van Gieten verreden. Het was 
er een die onder uiterste zware omstandigheden plaats-
vond. In Gieten en omgeving had het immers veelvuldig 
geregend en het parcours was dus vooral erg modderig 
en loodzwaar. 

Lees verder op pagina 23.
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Voetbalvereniging Nieuw-Buinen krijgt 
gewenste zonnepanelen
Het speelt al bijna twee-
en-een-half  jaar: zonnepa-
nelen op het dak van het 
sportcomplex van voetbal-
vereniging Nieuw-Buinen. 
Om dat te realiseren was 
nog niet zo heel eenvoudig. 
Nieuw-Buiner Siert van der 
Laan, jarenlang voorzitter 
van de voetbalclub, maakte 
zich er heel sterk voor de 
plannen door te laten gaan 
en van het een kwam het 
ander. Na enkele kinken in 
de kabel, menig overleg en 
heel hard knokken is het 
Van der Laan gelukt.

“Ik geef  nooit op en zet altijd 
door. Als een deur op een 
kier staat zijn er nog kansen en zo heb ik altijd gedacht. Je moet weten dat heel wat partijen 
lastig deden, maar dat de PvdA’ers Peter Zwiers en William Moorlag het goed hebben gedaan 
en voor ons opkwamen. Ook de gemeente en wethouder Freek Buitelaar waren er met veel 
steun nauw bij betrokken. Uiteindelijk stemde minister Wiebes - zoals te lezen was in de 
persberichten - in en kan het allemaal doorgaan”, sprak Van der Laan afgelopen vrijdag. Hij 
had het er maar druk mee. Heel wat media togen naar Nieuw-Buinen om hem te interviewen. 
Op de vraag of  hij het allemaal in zijn eentje heeft gedaan antwoordde hij dat dat inderdaad 
grotendeels zo is en dat hij het voor de club deed. “Dit levert echt veel geld op. Er komen 
tweehonderdvijftig zonnepanelen op het dak. Meerdere partijen uit de omgeving varen er wel 
bij en de club Nieuw-Buinen in ieder geval en ik ben echt trots en blij.”

Hoewel de plannen zo goed als doorgaan kan er nog een heel kleine kink in de kabel komen: 
de dienst ACM moet nog een en ander gaan beoordelen, maar volgens Siert van der Laan is 
de kans dat alles alsnog wordt afgeblazen echt ontzettend klein. “Ik kan me dat niet voorstel-
len. Je moet dit volgens mij zien als een soort routinematige controle. Ik ga ervan uit dat het 
doorgaat en dat heeft Nieuw-Buinen ook verdiend.” (Week in Week uit / Gerry Grave)

Drie bestuursleden van AB-toernooi in 
Valthermond namen afscheid
Het AB-toernooi is 
een groot opgezet 
jeugdvoetbaltoernooi 
in Valthermond en 
bestaat al vele jaren. 
Ieder jaar is het weer 
een groot succes als 
gevolg en een per-
fecte organisatie. Op 
zaterdag 5 oktober 
jl. namen echter drie 
bestuursleden af-
scheid: Willem Oos-
ting, Lies Warringa 
en Lianne Tiben.

Willem Oosting had 
de sponsoring in zijn 
portefeuille, terwijl 
Lianne Tiben penningmeester was en Lies Warringa voorzitter. Oosting was dertien edities bij 
het toernooi betrokken, de twee vrouwelijke bestuursleden elk drie edities. Ze deden het met 
veel plezier en inzet, maar vinden dat de tijd is aangebroken ermee te stoppen. “Het is mooi 
geweest”, spraken ze.

Door het bestuur van voetbalvereniging Valthermond werden ze voor hun jarenlange inzet 
bedankt. (Week in Week uit / Gerry Grave)

v.l.n.r.: Lies Warringa , Willem Oosting en Lianne Tiben

Brommervrienden veilig de weg op
dankzij Snackbar Exloo

Bij Snackbar Exloo hadden zich zondagmiddag een groot aantal brommervrienden 
verzameld. Ze waren hier om veiligheidsvestjes in ontvangst te nemen. Peter Schipper 
van de snackbar en één van de brommervrienden heeft er mede voor gezorgd dat ze 
nu veilig de weg op kunnen.

De brommervrienden is een groep van ongeveer 25 personen, die met oldtimer brommers in 
de zomermaanden elke donderdag  gaan toeren. Dit doen ze al meer dan twintig jaar. In de 
groep zijn verschillende brommers vertegenwoordigd zoals: Zündapp, Puch, Kreidler, Batavus 
en Yamaha. Ze vertrekken altijd vanuit Valthe. Het is volgens Jan Middelveen, woordvoerder 
van de vriendengroep geen club of  vereniging. “Iedereen die kan en wil, mag mee als je maar 
een oldtimer brommer bezit. We rijden een uur en dan is er koffie met appelgebak. Daarna 
rijden we dan een uur terug naar huis. Als de temperatuur in het voorjaar boven de 20 gaden 
komt beginnen we weer te rijden. We vertrekken om 19.00uur en zijn rond 21.00uur weer 
terug”. Het leuke van het rijden op een brommer is volgens Middelveen dat je je weer een 
zestienjarige voelt.

Omdat het op de terugweg vaak donker is in het voor- en najaar hadden ze bedacht om een 
reflecterend hesje aan te doen voor de zichtbaarheid in het verkeer. Om de hesjes betaalbaar 
te houden hebben ze snackbar Exloo bereid gevonden om een groot deel van de kosten te 
sponseren. De brommervrienden zijn nu niet alleen zichtbaar met hun nieuwe hesje, ze heb-
ben ook een naam: One Cylinder. (Week in Week uit/Martin Zaagman)

Borger-Odoorn neemt 
verantwoordelijkheid voor haar taken
 
De gemeente Borger-Odoorn presenteerde afgelopen week de begroting 2020 aan 
de gemeenteraad. De gemeente stelt hierin een onttrekking aan de Vrije Algemene 
Reserve voor van € 500.000 en een verhoging van de OZB van 5%. Deze middelen zijn 
nodig om rijkstaken uit te voeren en invulling te geven aan een aantal ambities.
 
Wethouder Niek Wind: “De verantwoordelijkheden vanuit het Rijk nemen toe, terwijl er 
vaak onvoldoende middelen tegenover staan. Denk aan de invoering van de Omgevingswet, 
deenergietransitie en de uitgaven van de jeugdzorg. Een ongewenste ontwikkeling die we ook 
bij de VNG onder de aandacht blijven brengen. Daarnaast leven en werken we in een samen-
leving waarin de overheid vaker meedoet en faciliteert en niet altijd meer bepaalt. Dit alles 
vraagt een proactieve aanpak, zodat we tijdig in kunnen spelen op deze ontwikkelingen.”
 
Daarom stelt het college voor om € 500.000 te onttrekken aan de Vrije Algemene Reserve en 
een verhoging van de OZB van 5%. Met de middelen die Borger-Odoorn hiermee structureel 
vrijmaakt, kan de gemeente de extra taken van het Rijk bekostigen en de ambities voor 2020 
en de jaren daarna. Voor 2020 wil de gemeente onder andere werk maken van dorpsbudget-
ten, opbouwwerk, de uitvoering van het GVVP en invulling geven aan het rapport ‘Kiezen 
voor de toekomst’. Dit rapport werd vorige maand opgeleverd door extern adviseur, Jo Bos 
en interim gemeentesecretaris Boudewijn Marinussen.
 
Op 7 november om 19.00 uur is de behandeling van de begroting 2020 in de gemeenteraad. 
U bent van harte uitgenodigd om de bijeenkomst bij te wonen.

Tentoonstelling oude handwerken in
Gasselternijveen
In MFC de SPIL is een kleine tentoonstelling in-
gericht door de dames van het handwerkcafé met 
herinneringen uit de tijd van de ‘nuttige handwer-
ken’, toen er op school nog handwerkles was.

De dames hebben in de krochten van hun zolders 
en kasten de oude handwerkjes opgezocht die zij op 
school hebben moeten maken in hun vroege jeugd. 
Enkele zijn bijna 100 jaar oud. Het resultaat mag 
er zijn. De tentoonstelling is t/m december tijdens 
openingsuren te zien in MFC de SPIL, Ceresstraat 4 te 
Gasselternijveen.

1956 Handwerkles van juffrouw 
Speelman in de boomgaard achter de 

Christelijke School met de Bijbel te Gas-
selternijveen.

Finales jeu de boules club
“De Schelpenhoek” in Gasselte
De afgelopen weken streden leden van jeu 
de boules club De Schelpenhoek uit Gas-
selte om wie zich clubkampioen van 2019 
mag noemen.

Op 22 september begonnen de 16 geplaatste 
spelers aan de wedstrijden. Aan het einde van 
de dag bleven de beste acht over. Deze acht 
kwamen op zaterdag 28 september weer bij 
elkaar om tegen elkaar te spelen.
De spelers waren echt aan elkaar gewaagd en 
het waren spannende wedstrijden. De laatste 
vier zouden de volgende dag uit gaan maken 
wie er kampioen werd. Echter zondag kwam 
de regen met bakken uit de hemel zodat de 
wedstrijdleiding in overleg met de spelers besloot om het een week uit te stellen.

Op 6 oktober kwamen de laatste vier weer bijeen om tegen elkaar te spelen. Ook dit waren 
weer spannende wedstrijden. Tot de laatste wedstrijd waren er nog drie finalisten in de race 
voor het kampioenschap. Uiteindelijk werd Henk Bokhorst met één punt verschil winnaar en 
dus clubkampioen van 2019. Tweede werd Mies v.d. Broeke, derde werd Harm Prijs en Gini 
de Bie werd vierde.


